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Dagsorden  

1. valg af ordstyrer bliver Lars Hansen. 
2. bestyrelsens beretning.  

Formand snakker om året der gik. Han takker John Duch og Karsten Jul Nielsen for det store stykke 
arbejde de har gjort i Vandværket. Efter deres fratrædelse er der kommet to nye en i 
bestyrelsen Kenneth Petersen og Søren Frederiksen. De er blive tage godt i mod. 

Vi har i 2017 haft 267 forbrugere og vi har solgt 27.053 m3. Vi har udpumpet 28.450 m3 og har 
haft et spild på 4,91%. 

Vi har ikke haft lækage på vores ledningsnet, hvor der har været et par stykke på forbrugernes. 
Vi har haft møde med 7 vandværk som Thorning Vandværk står for. Vi fik snakke om en 

ringforbindelse og der vil blive udformet en arbejdsgruppe. 
Vi have besøg af Silkeborg kommune for at tilse vores vandværk det gik super fint. 
Omkring den pesticid Despheny-Chloidazon der bliv brugt til roer fik vi analyseret vores vand. Vi fik 

svart at der ikke var spor efter pesticidet. 
Lidt om 2018.  
At få rådgivning om det kan svar sig at få solceller. 
En arbejdsgruppe for ringforbindelse. 
Tak til bestyrelsen: Henning Pedersen, Lars Hansen, Chris Anthonsen, Kennet Petersen og Søren 

Frederiksen  
3. regnskabet 2017, herunder budget 2018. 

Regnskabet 17 så godt ud og blev godkendt af de stedværende. 
Forbrugere har brugt mindre vand i 2017 så der er blevet tilbagebetalt 44.966,45 kr. 
Vi have et lille vand spild i driften på vandværket, det skyldes en ventil der var defekt på 

Vandværk. 
Udkaste til Buget 2018, der er blevet justeret lidt hist og her. Men ser fornuftig ud.   

4. Indkomne forslag. Der var ikke nogen 
5. Valg af bestyrelse. På valget er Lars Hansen og Søren Frederiksen blevet genvalgt. 
6. Valg af suppleant. På valget er Svend Erik Rasmussen er blevet genvalgt. 
7. Godkendelse af takstblad for 2019 er blevet godkendt. 
8. Valg af revisor/revisionsinstitut.  Knud Nielsen (genvalgt). 

 


